
      

Dato: 26.09.2023 Tid: 17.00-19.00   Lokale: Personalerum 

Deltagere:  
Esben, Lene N, Marlene, Karin J, Jesper, Karin C, Lene T, Maria, Patrick, Sabine, Stinne 

Mødeleder: 
Karin 

Referent: 
Sabine 

Afbud: Stine, Katja 
 

Medbring/forbered: 
 

 
Emne Formål med punktet Tid Drøftelse Beslutning 

65 
Godkendelse af 

dagsorden 
Mulighed for ændringsforslag  til dagsordenen 

5 

 Godkendt 

66 
Godkendelse af 

referat 
Mulighed for indsigelser til det udsendte referat  Godkendt 

67 
Orientering fra 

ledelsen 

Orientering vedr. relevante emner v. 
ledelsesrepræsentanterne 

- Dagligdagen 
- Budgetaftale 2024 
- Status vedr. ny legeplads på skolen 
- Status og proces omkring ombygningen 

10   

Dagligdagen på skolen:  
Esben er så meget i huset som muligt. 
Dagligdagen kører af sted. Det virker til 
der er en god stemning blandt 
medarbejderne til trods for 
ledelsessituationen. 
 
Budgetaftale 2024: Besparelsen kommer 
ikke til at have en stor indvirkning i 
Havbakkedistriktet. 
 
Status ift. ombygningen: 
Byrådet har givet grønt lys til at fortsætte 
med ombygningen. Det er blevet vedtaget 
at Krible-Bo ikke skal være en del af 
ombygningen. Der bliver sat penge af til 
at opgradere Krible-Bos indvendigt. Der 
bliver kigget på tegningerne og der bliver 
lavet lidt småjusteringer ift. de 
nuværende tegninger, men vi skal ikke i 



gang igen med en proces omkring 
hvordan det skal se ud. 
Ombygningsprojektet bliver sat i udbud 
og det er planen at det skal sættes i gang i 
løbet af foråret 2024.  
 
Status ift. legeplads på skolen 
(Nordeafonden): 
I efterårsferien bliver Sandkassebyen 
lavet færdig. Det skal besluttes den 5. 
oktober hvilket firma, der skal lave 
legetårnet. Det skal stå færdig inden 
udgang af 2023.  
 
SFO: 
Det nye hold i SFO er kommet godt i 
gang. 
 
Krible-Bo:  
Vi har lavet 3 stuer, hvor 
førskolegruppen trukket i en gruppe for 
sig.  

68 
Orientering fra 
medarbejderne 

Orientering vedr. relevante emner v. 
medarbejderrepræsentanterne 

10  

Lærerne: 
Det kan mærkes på lærergruppen ift. 
ledelsessituationen.  
Vi er gode til at ryste os sammen og 
støtte hinanden. 
Stemningen er god blandt lærerne. 
Distriktsmøde på tirsdag for hele 
distriktet, hvilket er vigtigt at fastholde.  
 
Pædagog i Krible-Bo: 
Glad for den pædagogiske temadag vi har 
haft og ser frem til at arbejde videre med 
det. Ser frem til at skulle arbejde mere 
med det Pædagogiske 
fundament/kompasset.  



69 
Orientering fra 

elevrådet 
Orientering vedr. relevante emner v. 
elevrådsrepræsentanterne 

5  Ingen orientering 

70 Møderække 23/24 

Godkendelse af møderække for bestyrelsesmøder i 
indeværende skoleår: 

- 15.08.2023 kl. 17.00-19.00 
- 26.09.2023 kl. 17.00-19.00 
- 28.11.2023 kl. 17.00-19.00 
- 22.01.2023 kl. 17.00-19.00 (dialogmøde 

dagtilbud) 
- 30.01.2024 kl. 17.00-19.00 
- 27.02.2024 kl. 17.00-19.00 
- 30.04.2024 kl. 17.00-19.00 
- 28.05.2024 kl. 17.00-19.00 
- 18.06.2024 kl. 17.00-19.00   

10  Godkendt 

71 Ledelsessituationen 

Orientering og status på ledelsessituationen samt 
perspektiver på den fremtidige ledelsesorganisering og 
–rekruttering. 

15  
Bestyrelsen er blevet orienteret om den 
fremtidige ledelsessituation, som vil blive 
orienteret ud i distriktet i starten af uge 
40.   

72 
Suppleanter til 

bestyrelsen 

Opfølgning på rekruttering af suppleanter til bestyrelsen 
på baggrund af rundtur forældremøderne 

15  

Der er 2 som er interesseret i at være 
suppleant. Bestyrelsen bakker op om at 
begge bliver suppleanter. Esben tager 
kontakt til de pågældende.  

73 Økonomiopfølgning 
Opfølgning og status på forventet regnskab for 
dagtilbud, skole og SFO. 

20  Bestyrelsen er blevet orienteret om status 
på økonomien og forventet regnskab.  

74 
Novo Nordisk 

Fondens 
Undervisningspriser 

Se nærmere i vedlagte link: 

https://novonordiskfonden.dk/priser/novo-nordisk-
fondens-naturfagslaererpris/ 

10  
Det er et fedt initiativ, men ikke noget vi 
vil arbejde videre med i denne omgang.  

75 Dialogmøde 

Forberedelse til dialogmøde med det politiske udvalg 
mandag d.30. oktober kl. 17.00-19.00 på Mariager 
Skole samt afklaring af hvem der kan deltage. 
 

Kære skolebestyrelser 
20  

Deltager til dialogmødet: 
Karin 
Lene T. 
Jesper (kommer senere) 
Stinne (måske) 
 



Mandag den 30. oktober er I inviteret til dialogmøde 
med Udvalget for Børn og Familie. Temaet for mødet er 
Ny Børne- og Ungepolitik.  

Der skal i løbet af den kommende tid igangsættes 
arbejde med en ny Børne- og Ungepolitik. Udvalget er 
meget interesseret i at komme i dialog med 
skolebestyrelserne om, hvad der er vigtigt at betone i en 
ny politik. Vi vil derfor opfordre til, at I som bestyrelser 
inden dialogmødet har haft drøftelser omkring 
nedenstående spørgsmål: 

1. Hvilke temaer, synes I som skolebestyrelse, at 
politikken helt sikkert skal rumme? 

2. Hvor skal vi som kommune have store 
ambitioner? 

3. Hvilke værdier skal være tydelige i vores 
Børne- og ungepolitik? 

4. Hvad har betydning for jer som forældre, når 
det drejer sig om det gode børne- og ungeliv? 
 

Bilag: Børne- og Ungepolitik – Mariagerfjord 
Kommune 

Maria kan ikke 
Katja kan ikke 
 
Der skal meldes ind til 
bestyrelsesformanden om man kan 
deltage eller ej i dialogmødet.  
 
Hvilke temaer skal politikken indeholde:  

- Nysgerrighed 
- Hvordan hjælper vi børnene med 

at være robuste/livsduelig 
- Metoder til at løse de forskellige 

opgaver en lærer skal kunne 
varetage. 

-  
 
 
 
 
 

76 Eventuelt 
 

5  Ingenting 

X 
Punkter til næste 

møde 
Forslag til punkter    

 


